

16th October 2025

**Corrective Declaration for the Disclosure of Initial unaudited Summarized
Results for period ended 30th September 2025**

In compliance with the rules and guidelines on Disclosure issued by Financial Services Authority, reference to the Company's disclosure Dated 15th October 2025, Muscat Gases Co. SAOG would like to correct the previous disclosure of the Initial Unaudited Summarized Results for the period ended 30th September 2025 mentioning the restatement amount of September 2024, as follows:

Particulars	September 30 2025		September 30 2024		Variance (Parent)	Variance (Group)
	Parent (OMR)	Group (OMR)	Parent (OMR)	Group (OMR)	%	%
Total Income	17,294,631	18,590,415	12,961,692	13,599,213	33%	37%
Total Expenses	(17,458,240)	(18,714,464)	(13,224,576)	(13,969,882)	32%	34%
Re-statement from 2024	2,163,894	2,163,894	(1,460,279)	(1,460,279)	248%	248%
Profits Before Tax	2,000,285	2,039,845	(1,723,163)	(1,830,948)	216%	211%
Total Tax	(310,478)	(315,578)	0	(2,056)	100%	15,249%
Net Profit After Income Tax	1,689,807	1,724,267	(1,723,163)	(1,833,004)	198%	194%

- 1) During the year 2025, Management has **restated the inventories to match with IAS 8** and corresponding corrections in cost of revenue where the **current year results** were affected by **positive 2,163,894 OMR**. The same took place for the **year 2024** that was **affected by the same amount negatively**.
- 2) The above **restatement has no impact on Retained earnings and equity**

Please note that the above results are initial figures and subject to the approval of Audit Committee and Board of Directors.

S.F.

Imad Al Sabbagh
Chief Executive Officer
Muscat Gases Company SAOG



16 أكتوبر 2025

إعلان تصحيحي للكشف عن النتائج المالية الأولية الغير المدققة للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2025

امتنألاً للقواعد والإرشادات المتعلقة بالإفصاح الصادرة عن هيئة الخدمات المالية، وبالإشارة إلى إفصاح الشركة بتاريخ 15 أكتوبر 2025، تود شركة مسقط للغازات ش.م.ع تصحيح الإفصاح السابق عن النتائج الأولية غير المدققة الموجزة للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2025 مع ذكر مبلغ إعادة العرض لشهر سبتمبر 2024 بعد ما يلي:

البيان	30 سبتمبر 2025		30 سبتمبر 2024		الشركة الأم %	المجموعة %
	الشركة الأم (ر.ع.)	المجموعة (ر.ع.)	الشركة الأم (ر.ع.)	المجموعة (ر.ع.)		
الإيرادات	17,294,631	18,590,415	12,961,692	13,599,213	33%	37%
المصروفات	(17,458,240)	(18,714,464)	(13,224,576)	(13,969,882)	32%	34%
إعادة العرض من 2024	2,163,894	2,163,894	(1,460,279)	(1,460,279)	248%	248%
صافي الربح قبل الضريبة	2,000,285	2,039,845	(1,723,163)	(1,830,948)	216%	211%
الضريبة	(310,478)	(315,578)	0	(2,056)	100%	15,249%
صافي الربح بعد الضريبة	1,689,807	1,724,267	(1,723,163)	(1,833,004)	198%	194%

1. خلال عام 2025 قامت الإدارة بإعادة عرض المخزون بما يتوافق مع متطلبات المعيار الدولي IAS 8 - السياسات المحاسبية، والتغيرات في التقديرات المحاسبية. وقد ترتب على هذه الإعادة تصحيح في تكلفة الإيرادات عن الفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2025، بلغ أثر التصحيح زيادة في الربح قدرها 2,163,894 ريال عماني في النتائج. عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024 (الفترة المقارنة)، بلغ أثر التصحيح انخفاضاً في الربح قدره 2,163,894 ريال عماني.

2. لم يكن لإعادة العرض أي أثر على الأرباح المحتجزة أو إجمالي حقوق الملكية، حيث اقتصر الأثر على إعادة التصنيف بين المخزون وتكلفة الإيرادات

يرجى ملاحظة أن النتائج المذكورة أعلاه هي أرقام أولية وتخضع لموافقة لجنة التدقيق ومجلس الإدارة.

S.F.

عماد الصباغ
الرئيس التنفيذي
شركة مسقط للغازات ش.م.ع

